

## PROTOKOLL RY 11/2023

Datum: 2023-09-05

Plats: Teamsmöte

Närvarande: \* Janne Rydh (JR), Ordförande  
(\* = beslutande) \* Benny Cronert (BC), Ledamot  
\* David Lindström (DL), Ledamot  
Fredrik Andersson (FA), Adjungerad  
Lars Jonsson (LJ), SBF  
Thomas Borssén (TB), SRM  
Patrik Persson (PP), SRM  
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén  
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén

Frånvarande: Theres Thörnevall (TT), Ledamot

Till Officiella meddelanden:

§

---

- § 161 Mötets öppnande
  - § 162 Föregående mötesprotokoll
  - § 163 Fastställande av mötets dagordning
  - § 164 Pågående ärenden
  - § 165 Ekonomi
  - § 166 Landslag
  - § 167 SM
  - § 168 Däck
  - § 169 Teknik
  - § 170 Dispenser
  - § 171 Öppet Rallyforum
  - § 172 SGA
  - § 173 Rallyregler
  - § 174 Övriga frågor
  - § 175 Nästa möte
  - § 176 Mötets avslutande
-

**§ 161 Mötets öppnande**

Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

**§ 162 Föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll läggs till handlingarna.

**§ 163 Fastställande av dagordning**

Dagordning för mötet fastställdes.

**§ 164 Pågående ärenden**

- Ligger under respektive paragraf.

**§ 165 Ekonomi**

- Inget nytt att rapportera.

**§ 166 Landslag**

- Inget nytt.

**§ 167 SM**

**SRM:**

- Nu är det bara två tävlingar kvar, båda är under kontroll och vi ser fram emot att avsluta med dessa två fina tävlingar följda av avslutningsfester.

**§ 168 Däck**

- DL har fört dialoger med tekniker angående kontroll av dubbutstick nästa år, då det är första gången vi inför en begränsning på utsticken. Vi har kommit överens om att nästa år mäts nya däck utifrån nya reglementet och begagnade däck kommer mätas för att få in referenser inför året efter.

**§ 169 Teknik**

- Efter respons från 1300 rallycup läggs frågan om egen tävlingsklass vilande i väntan på Transportstyrelsen beslut om standardrallybilar.  
 - Fråga om pedalställ till Gr H har inkommit, detta kan ej homologeras till Gr H, som är stängd. Frågan tas vidare till arbetsgrupp för H/HB.  
 - Tolkningsfråga angående reservhjulbalja på SAAB 99 utreddes. Det är bara den lilla del där däcket står som räknas som baljan, HA tar svaret vidare angående detta.

**§ 170 Dispenser**

- Inga förfrågningar har inkommit.

**§ 171 Öppet Rallyforum**

- Öppet rallyforum blir den 2 dec på Scandic i Gävle.

**§ 172 SGA**

- Nästa SGA-möte blir på bilsportkonferensen helgen 14-15 oktober.

**§ 173 Rallyregler**

- Efter att vi blivit uppmärksammade på att försäkringsbolaget svarat att inte licensförsäkringen gäller vid olyckan i Hässleholm, behövs en djupare analys göras.

**§ 174 Övriga frågor**

- LJ har bett Rickard Johansson gå igenom slutrapporten av "Säkerhet på väg".

**§ 175 Nästa möte**

- Nästa möte tisdag 26/9 kl 20:00

**§ 176 Mötets avslutande**

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 21:50.

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

*Fredrik Andersson*

---

*Janne Rydh*